
Protokół Nr 11/2021 

z posiedzenia Komisji Budżetu i gospodarki komunalnej 

z dnia 7 grudnia 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Kamil Koronka - Przewodniczący  

2. Łukasz Kowalewski – członek – tryb hybrydowy 

4. Jacek Gąszczak - członek 

5. Marcin Jagodziński – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy Bobrowice 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza projektu budżetu gminy na rok 2022. 

3. Informacja o przygotowaniach do należytego utrzymania stanu dróg w okresie zimowym. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2022. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji w trybie hybrydowym o godz. 9:00 dokonał 

przewodniczący komisji Kamil Koronka. Następnie przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty.   

 

Ad 2.   

  W tym punkcie posiedzenia Komisja dokonała analizy projektu budżetu gminy na rok 

2022. Na zadawane pytania odpowiedzi udzielał Wójt.  

Poruszono m.in. tematy: budowa sieci wodociągowej na działkach gminnych, wydatki 

niewygasające w roku 2021, środki pozyskane w ramach programu „Polski Ład”, wykonanie 

kanalizacji w m. Wełmice, budowa boiska przy szkole w Dychowie, remont drogi  

w Chromowie, gazociąg w m. Dychów, pozyskanie środków z Lubuskiej Bazy Sportowej, 

remont drogi na III tamę w Bobrowicach.   

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt budżetu gminy Bobrowice na 2022 r.  

W wyniku głosowania 4 głosami „za” Komisja wydała pozytywną opinię. 

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Radni Marcin Jagodziński i Jacek Gąszczak złożyli wnioski o podjęcie rozmów z operatorem 

w sprawie nieświecących lamp w miejscowości Bobrowice. 

Radny Marcin Jagodziński zwrócił się z prośbą o przedstawienie  planu budżetu Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu w Bobrowicach, sprawozdanie z działalności oraz wykaz 

planowanych w 2022 r. wydarzeń organizowanych przez GOKiS. 

 

Ad 3. 

  W tym punkcie posiedzenia Komisja zapoznała się z informacją o przygotowaniach do 

należytego utrzymania stanu dróg w okresie zimowym. 

Nie wniesiono uwag. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



Ad 4.   

W tym punkcie posiedzenia Komisja opracowała plan pracy na 2022 r. 

Plan stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 5.   

Posiedzenie zakończono o godz. 9:50. 

 

 

 Protokołowała:                                                           Komisji przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                     Kamil Koronka 

  2021-12-07 

 


